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ZÁPISNICA 

z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 

konaného dňa 3. marca 2021 o 17.30 hod.               

v sále kultúrneho domu 

 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD.,MBA, Ing. Peter Bínovský, Mgr. Anna Hamran Podstrelená, 

Pavol Lehota, Jan Míka, Ing. Ján Tižinák, Mgr. Anna Vitteková 

 

Neprítomní: 

Ing. Peter Gubrický 

Mgr. Miroslav Hrubý 

 

Hostia: 

podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva: 

 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4.) Informácia o vzdaní sa poslanecného mandátu poslancov JUDr. Luboša Gaža 

a Ing. Rudolfa Balažoviča 

5.) Zloženie sľubu nových poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku 

6.) Schválenie VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol 

7.) Prerokovanie opakovaného návrhu vkladu do katastra I. Ilavskej – zámena 

pozemkov 

8.) Schválenie odpredaja obecného pozemku J. Remenárovi – osobitný zreteľ 

9.) Priebeh VO na zhotoviteľa základnej školy v obci 

10.) Príprava koncepcie odpadov - množstevný zber odpadov v obci 

Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

 
 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Iveta Paulová. V úvode zasadnutia privítala 

poslancov, hlavnú kontrolórku a náhradníkov na nových poslancov, ktorí sa zložením sľubu stanú 

právoplatnými poslancami, nakoľko sa 2 poslanci vzdali mandátu. Oznámila, že sú prítomní 3 

poslanci OZ  a 2 náhradníci na nových poslancov, a preto predtým, než sa bude schvaľovať 

program rokovania, je potrebné, aby noví poslanci zložili sľub, aby mohli hlasovať o programe 

rokovania a bolo zasadnutie OZ uznášania schopné. 

Potom nasledoval slávnostný akt zloženia sľubu poslancov v zmysle § 25 ods. 1 písm. a) zákona 
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369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

Starostka prečítala sľub poslanca: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 

obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne 

záväzné právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva ich budem 

uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.". 

 

Poslanec Pavol Lehota zložil sľub slovami „Tak sľubujem“, starostka mu odovzdala Osvedčenie 

o zvolení za poslanca obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol. 

Poslanec Jan Míka zložil sľub slovami „Tak sľubujem“, starostka mu odovzdala Osvedčenie o 

zvolení za poslanca obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol. 

 

Poďakovala im za zloženie sľubu a zaželala im veľa úspechov, entuziazmu a pozitívnej energie, 

pri práci poslanca a v prospech obce. 

 

Po zložení sľubu starostka skonštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné, nakoľko je 

prítomných 5  poslancov z celkového počtu 7. Všetkým bol vopred zaslaný program rokovania 

a následne sa spýtala, či má niekto pripomienky alebo návrhy na doplnenie programu rokovania. 

 

Starostka navrhla zmeniť program rokovania tak, aby bol  bod č.5) Zloženie sľubu nových 

poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku presunutý na začiatok ako bod 1). 

 

Hlavná kontrolórka upozornila na skutočnosť, že nakoľko dnešné rokovanie je bez účasti 

verejnosti, nemôže OZ rokovať o majetkových veciach – predaji pozemku a výmene pozemkov. 

Ďalej upozornila, že zvukové záznamy zo zasadnutí nie sú trvale zverejnené na webovej stránke 

obce.  

 

Poslanec Bínovský žiadal, aby OZ k pripomienke hlavnej kontrolórky zaujalo jasné stanovisko 

k nemožnosti rokovať o bodoch týkajúcich sa odpredaja majetku obce. Lebo to môže byť aj riziko 

v budúcnosti, čo môže ochromiť aktivity obce (napr, aj v súvislosti s výstavbou školy). K možnosti 

videonahrávky sa vyjadril, že pred polrokom sa poslanci dohodli, že sa nebude videozáznam 

zhotovovať, nakoľko sú skúsenosti, že zvukový záznam ktorý bol raz zverejnený na stránke obce 

bol zneužitý na znevažovanie práce OZ a je známych veľa takýchto príkladov. 

 

Starostka prečítala znenie zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení §30 f Prechodné ustanovenia 

súvisiace s krízovou situáciou spôsobenou ochorením COVID 19, bod 2) Rokovanie OZ podľa §12 

možno počas krízovej situácie uskutočniť prostredníctvom videokonferencie alebo inými 

prostriedkami komunikačnej technológie. Z rokovania OZ podľa prvej vety obec vyhotoví obrazovo 

zvukový alebo zvukový záznam, ktorý do 48 hodín po ukončení rokovania zverejní na webovom 

sídle obce, ak ho má zriadené a do 5 dní po ukončení rokovania zápisnice na úradnej tabuli 

a webovom sídle obce. Obrazovo zvukový alebo zvukový záznam podľa predchádzajúcej vety obec 

komukoľvek bezodkladne sprístupní po skončení rokovania. Obec sa riadi Rokovacím poriadkom, 

ktorý bol poslancami schválený  v roku 2018, kde je v bode 15 napísané, že zo zasadnutia OZ sa 

zhotovuje zvukový záznam a zápisnica. Všetko je zabezpečené tak, že zápisnica bude na web 

stránke obce zverejnená do 48 hodín a zvukový záznam je k dispozícii každému, kto o to požiada. 

Zámery predaja pozemku  a výmeny pozemkov formou osobitného zreteľa, ktoré sú predmetom 
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dnešného rokovania  boli riadne schválené na predošlých rokovaniach OZ, kde sa odpredaje 

pozemkov odsúhlasili, boli zverejnené na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce podľa 

platných právnych predpisov, neboli zo strany verejnosti žiadne námietky ani pripomienky a preto 

nevidí dôvod, prečo by o tom nemohlo OZ na dnešnom zasadnutí rozhodovať. Zasadnutie je 

verejné, ale verejnosť sa vzhľadom na lockdown a platné prísne protiepidemiologické opatrenia 

nemôže na rokovanie dostaviť. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – navrhla zaradiť bod do programu pred schvaľovaním VZN č. 

1/2021 - prerokovanie pripomienok k VZN, ktoré získala od právnika, ktorý mal pripomienky 

k návrhu VZN a ktoré poslala niektorým (dvom) poslancom a prečítala ich prítomným, navrhuje 

najprv prerokovať tieto pripomienky a až potom hlasovať o schvaľovaní VZN. 

 

Starostka sa vyjadrila, že k návrhu VZN ktoré boli zverejnené na úradnej tabuli a web stránke obce 

prišlo 6 pripomienok, z toho tri boli identické ale podpísané inými osobami, medzi nimi aj pán 

právnik. K pripomienkam zvolala pracovnú poradu, ktorej sa zúčastnili 4 poslanci a ktorí 

prerokovali všetky pripomienky, ktoré boli podané v procese pripomienkovania VZN. Pracovnej 

porady sa zúčastnila aj pani poslankyňa Hamran Podstrelená. Poslanci súhlasili s konečným 

návrhom  VZN a tento je predložený dnes na schválenie. Preto nevidí dôvod, aby sa proces 

pripomienkovania VZN otváral znova, proces prebieha podľa platných právnych noriem a dnes sa 

bude hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – chce, aby už žiadosť pána Šmehýla  vo veci povolenia chovu 

opíc bola doriešená. Chce, aby bolo možné hlasovať, o zmenách, ktoré navrhuje. 

Navrhuje do programu pred bod č. 6  zaradiť bod s názvom Stanovisko pre p. Šmehýla k chovu 

zvierat. 

Poslanec Bínovský ju upozornil, že VZN bude právoplatné až po 15 dňoch podľa procesu. Vo VZN 

je riešený chov všetkých zvierat, je to všeobecné VZN pre všetkých obyvateľov obce a pre všetky 

chované zvieratá. 

 

Starostka reagovala na poslankyňu Hamran Podstrelenú, že aj záujmom ostatných je doriešiť tento 

prípad a dať do poriadku prípad pána Šmehýla. Nakoľko nebolo možné hlasovať o súhlase chovu 

nebezpečných zvierat v zmysle súčasného aktuálneho VZN, otvorila sa táto téma, vypracovalo sa 

nové VZN a dopracovali sa k tomu body, aby bolo možné dať hlasovať o chove nebezpečných 

zvierat. I keď to tak nevyzerá, snažíme sa od začiatku pánovi Šmehýlovi pomôcť, lebo právnici 

nám odporúčali že ak nechcem mať v obci problémy s chovom nebezpečných zvierat (skúsenosti 

z okolitých obcí sú známe), tak najľahšou cestou je úplne zakázať chov nebezpečných zvierat. Tak 

sme neurobili. 

Poslanec Tižinák upozornil na skutočnosť, že keď sa navrhovaný bod zaradí do programu a nebude 

odsúhlasený, cesta pánovi Šmehýlovi k chovu opíc je zavretá. To, čo navrhuje poslankyňa, je riziko 

pre p. Šmehýla. 

 

Poslanec Lehota navrhol, aby sa rokovalo o novom znení VZN, podrobne si ho preštudoval a myslí 

si, že je komplexne spracované. 

 

Starostka vyzvala ešte raz prítomných k doplneniu programu a vzápätí dala hlasovať za presun 

bodu 5) Zloženie sľubu nových poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku v programe rokovania 



4 
 

na bod 1), pretože  sa zloženie sľubu poslancov konalo v úvode zasadnutia, nakoľko sa musel 

vykonať  akt sľubu ešte pred hlasovaním o programe zasadnutia, pretože zasadnutie nebolo 

uznášania schopné. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje presun bodu 5) Zloženie sľubu nových poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku 

v programe rokovania na bod 1) 

 

Starostka dala hlasovať za zaradenie bodu Stanovisko pre p. Šmehýla k chovu zvierat do programu 

rokovania OZ pred bod 6) 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský  X   

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená   X  

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota   X  

6 Jan Míka  X   

7 Ing. Ján Tižinák  X   

 

 

OZ neschvaľuje zaradenie bodu Stanovisko pre p. Šmehýla k chovu zvierat do programu rokovania 

OZ pred bod 6). 

 

Starostka dala hlasovať za upravený program rokovania  z dôvodu presunu bodu 5) pred bod 1) 

v nasledovnom znení: 

1.) Zloženie sľubu nových poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku 
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2.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

3.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5.) Informácia o vzdaní sa poslanecného mandátu poslancov JUDr. Luboša Gaža 

a Ing. Rudolfa Balažoviča 

6.) Schválenie VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol 

7.) Prerokovanie opakovaného návrhu vkladu do katastra I. Ilavskej – zámena 

pozemkov 

8.) Schválenie odpredaja obecného pozemku J. Remenárovi – osobitný zreteľ 

9.) Priebeh VO na zhotoviteľa základnej školy v obci 

10.) Príprava koncepcie odpadov - množstvový zber odpadov v obci 

Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje program 24. zasadnutia OZ v tomto znení: 

1.) Zloženie sľubu nových poslancov OZ - Pavla Lehotu a Jana Míku 

2.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

3.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5.) Informácia o vzdaní sa poslanecného mandátu poslancov JUDr. Luboša Gaža 

a Ing. Rudolfa Balažoviča 

6.) Schválenie VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol 

7.) Prerokovanie opakovaného návrhu vkladu do katastra I. Ilavskej – zámena 

pozemkov 

8.) Schválenie odpredaja obecného pozemku J. Remenárovi – osobitný zreteľ 

9.) Priebeh VO na zhotoviteľa základnej školy v obci 

10.) Príprava koncepcie odpadov - množstevný zber odpadov v obci 
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Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

  

K bodu 3.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslankyňu Annu Hamran Postrelenú a poslanca Jána 

Tižináka. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schválilo za overovateľov zápisnice poslankyňu Annu Hamran Podstrelenú a poslanca Jána 

Tižináka, za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

K bodu 4.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Starostka informovala poslancov o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

Uznesenie č. 72/2020 

OZ schválilo rozpočet obce na rok 2021 vrátane programov a podprogramov, položka Údržba 

podzemných hydrantov v sume  400 €  na Podolkoch II. bola do rozpočtu zapracovaná. 

 

Uznesenie č. 73/2020  

OZ súhlasí s prijatím úveru od PRIMA banky na stavbu základnej školy – predseda finančnej 

komisie oznámil vyhodnotenie ponúk, kde vyšli ako najvýhodnejšie ponuky od Prima banky 

a Slov. sporiteľne. Poslanec Gažo dodatočne navrhol osloviť obe banky, či by nedali ešte 

výhodnejšie podmienky. Slov. sporiteľňa sa vyjadrila, že ponuka je konečná. Prima banka 

odpustila  obci správny poplatok v hodnote 500 eur. Tým sa potvrdila výhodnejšia ponuka zo strany 

Prima banky. 

 

Uznesenie č. 74/2020  

OZ schvaľuje Plán investičných akcií na rok 2021 s doplnením o akcie vybudovanie Kanalizácie 

na Záhradnej ulici a  Spomaľovače a dopravné značky. Do plánu investícií na rok 2021 boli 

doplnené akcie vybudovanie Kanalizácie na Záhradnej ulici a  Spomaľovače a dopravné značky. 
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Uznesenie č.75/2020 

OZ schvaľuje VZN č. 5/2020 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Biely Kostol – uznesenie sa plní. 

 

Uznesenie č. 76/2020  

OZ schvaľuje spôsob hodný osobitného zreteľa pri odpredaji obecného pozemku, časti parcely 

číslo 950/5-zastavaná plocha o výmere 1m2, ktorá vznikla odčlenením 1m2 z parcely číslo 950/1 -

parcela registra „C“ – zastavaná plocha o výmere 3054 m2 (pôvodná parcela č. 142/1 – parcela 

registra  „E“, LV 793)  J. Remenárovi. Z dôvodu, že pán Remenár v geometrickom pláne č. 

98/2020, ktorý si dal vyhotoviť pre účely banky zistil, že časť jeho domu, konkrétne 1m2 je 

postavený na obecnom pozemku - Zámer sa schválil, v dnešnom programe rokovania sa bude riešiť 

predaj. 

 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

K bodu 5.) Informácia o vzdaní sa poslanecného mandátu poslancov JUDr. Luboša Gaža 

a Ing. Rudolfa Balažoviča 

 

Starostka informovala poslancov o vzdaní sa poslaneckého mandátu poslanca Ľuboš Gaža, ktorý 

oznámil vzdanie sa poslaneckého mandátu  písomne dňa 17.2. priamo na zasadnutí OZ a poslanca 

Rudolfa Balažoviča, ktorý oznámil vzdanie sa poslaneckého mandátu dňa 19.2.2021 mailom 

a následne listom. V zmysle § 25 ods. 2 písmeno c) týmto aktom prestali byť poslancami, členmi 

OZ. 

 

Starostka  oslovila náhradníkov na poslancov -  Pavla Lehotu a Jana Míku, ktorí ponuku prijali. 

 

OZ berie na vedomie vzdanie sa poslaneckého mandátu poslancov Ľuboša Gaža a Rudolfa 

Balažoviča. 

 

K bodu 6.) Schválenie VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol 

 

Starostka zhodnotila  proces návrhu a pripomienkovania VZN. Návrh VZN bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 12.1.2021 do 28.1.2021. Všetky pripomienky k VZN 

boli prerokované na pracovnej porade OZ dňa 10.2.2021, schválené zmeny boli zapracované 

a konečné znenie bolo poslancom zaslané. 

 

Starostka dala hlasovať za VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 
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3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje VZN č. 1/2021 o chove a držaní zvierat na území obce Biely Kostol. 

 

K bodu 7.) Prerokovanie opakovaného návrhu vkladu do katastra I. Ilavskej – zámena 

pozemkov 

 

Starostka  - Zámer uskutočniť výmenu pozemkov s Ivou Ilavskou bol schválený OZ a zverejnený 

na úradnej tabuli a webovom sídle obce od 19.1.2021 do 4.2.2021. Ide o predaj osobitným 

zreteľom. 

Predmetom je výmena pozemkov v kat. území obce Biely Kostol : 

- parc.č. 1100/42 o výmere 2m2 (vznikla z parc. č. 1027/575) a p.č. 1100/43 o výmere 2 m2 

(vznikla z parc. č. 1003/982), kde pani Ilavská odovzdáva parc.č. 1100/43 o výmere 2 m2 

obci Biely Kostol, ktorý ju zámennou zmluvou nadobudne do výlučného vlastníctva 

v celosti. 

- Obec Biely Kostol odovzdáva parc.č. 1100/42 o výmere 2 m2 pani Ilavskej, ktorá ju 

zámennou zmluvou nadobúda do výlučného vlastníctva v celosti. 

 

Vzhľadom na to, že ide o veľmi malý pozemok na verejnom priestranstve medzi cestou 

a súkromným pozemkom pani Ilavskej, nie je predpoklad, že by obec mohla inak naložiť s týmto 

pozemkom a vyrovnanie hranice pozemku považuje za výhodné aj obec. 

 

Starostka dala hlasovať za výmenu pozemkov p.č. 1100/42 a p.č. 1100/43 medzi obcou Biely 

Kostol a pani Ivou Ilavskou formou osobitného zreteľa 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 JanMíka X    
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7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje výmenu pozemkov zámerom osobitného zreteľa v kat. území obce Biely Kostol : 

- parc.č. 1100/42 o výmere 2m2 (vznikla z parc. č. 1027/575) a p.č. 1100/43 o výmere 2 m2 

(vznikla z parc. č. 1003/982), kde pani Ilavská odovzdáva parc.č. 1100/43 o výmere 2 m2 

obci Biely Kostol, ktorý ju zámennou zmluvou nadobudne do výlučného vlastníctva 

v celosti. 

- Obec Biely Kostol odovzdáva parc.č. 1100/42 o výmere 2 m2 pani Ilavskej, ktorá ju 

zámennou zmluvou nadobúda do výlučného vlastníctva v celosti. 

 

K bodu 8.) Schválenie odpredaja obecného pozemku J. Remenárovi – osobitný zreteľ 

 

Pán Remenár požiadal o odkúpenie obecného pozemku, nakoľko zistil, že časť jeho domu, 

konkrétne 1 m2  je nedopatrením postavený na obecnom pozemku, Z tohto dôvodu žiada obec 

o odpredanie pozemku označeného ako p.č. 950/5. Cenu za pozemok navrhuje starostka 20 €/m2 . 

OZ na 22, zasadnutí  odsúhlasilo zámer predaja pozemku osobitným zreteľom, starostka navrhuje 

cenu 20 €/m2 . 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje odpredaj pozemku zámerom osobitného zreteľa Jaroslavovi Remenárovi, kat. 

územie obce Biely Kostol, parcelu číslo 950/5-zastavaná plocha o výmere 1m2, ktorá vznikla 

odčlenením 1m2 z parcely číslo 950/1 -parcela registra „C“ – zastavaná plocha o výmere 3054 m2 

(pôvodná parcela č. 142/1 – parcela registra  „E“, LV 793) za cenu 20 €/m2 . 

 

K bodu 9.) Priebeh VO na zhotoviteľa základnej školy v obci 

 

Starostka informovala, že v priebehu februára prebehla príprava na verejné obstarávanie na 

zhotoviteľa  Základnej školy v Bielom Kostole formou modulov, zákazka uskutočniť verejné 

obstarávanie bola zadaná externému obstarávateľovi, Externý obstarávateľ  realizuje VO 
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prostredníctvom systému JOSEPHINE. Vo štvrtok 4.3.21 bude prebiehať otváranie obálok 

a následne v piatok 5.3.21 zasadne komisia na vyhodnotenie ponúk. O výsledku celého procesu 

bude starostka poslancov informovať, v polovici marca by mohla byť podpísaná zmluva s víťaznou 

firmou (zhotoviteľom). 

 

Hlavná kontrolórka sa opýtala, či bolo riešené zrušenie školského obvodu s obcou Ružindol, 

nakoľko Obec Ružindol má platné VZN,  v ktorom nie je zrušený školský obvod pre Biely Kostol. 

Treba to preveriť a asi treba pripraviť aj VZN pre Biely Kostol. Spýtala sa, či existuje nejaké VZN, 

na základe ktorého sa prepláca napr. cesta žiakov autobusom do Ružindola. 

 

Starostka – Obec Ružindol zrušila našej obci  školský obvod ešte v roku 2019, oznámila nám to 

listom, situácia bola riešená na odbore školstva OÚ v Trnave s riaditeľkou odboru, pani Gubrickou 

za účasti starostu Ružindola a po opakovaných rokovaniach sa dohodli, že v školskom roku 

2020/2021 ešte prijmú žiakov z Bieleho Kostola. 

Starostka postupovala v zmysle nariadení odboru školstva OÚ v Trnave. O existencii VZN nevie. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená sa spýtala, kedy sa bude konať zápis žiakov do novej školy. 

Starostka – zápis sa môže uskutočniť až keď bude škola zaradená do siete škôl a to môže byť až 

keď bude skolaudovaná. 

Poslanec Bínovský sa vyjadril, že proces budovania novej školy v obci prebieha, je predčasné 

stanovovať termíny  a procesy sa môžu spomaliť aj v súvislosti s prebiehajúcou pandémiou Covid 

19. 

 

K bodu 10.) Príprava koncepcie odpadov - množstvový zber odpadov v obci 

 

Od 1.4. v našej obci prichádza k zmene v odvoze zmesového komunálneho odpadu, bude zahájený  

množstvový zber. 

Minulý rok prebehlo verejné obstarávanie na dodávateľa služby Zber, odvoz a likvidácia 

komunálneho odpadu v obci. Na určenie predpokladanej hodnoty zákazky obec oslovila všetkých 

možných dodávateľov týchto služieb. Súťaž prebiehala prostredníctvom Elektronického 

kontraktačného systému EKS bez zásahu vedenia obce, bola transparentná, víťazom VO sa stala 

firma KOSIT WEST, s ktorou bola podpísaná zmluva. 

V lete minulého roka zamestnanci obce označovali nádoby, pripravili databázu vlastníkov 

nehnuteľností a odpadových nádob.  Na základe podnetov z Potočnej ulice, kde chceli mať niektorí 

občania vlastnú nádobu na zmesový komunálny odpad, obec urobila na Potočnej ulici a v lokalite 

Na Výslní anketu. Obyvatelia sa mohli vyjadriť,  kto chce mať vlastnú nádobu a kto chce spoločné 

kontajnery. Obec chystá spoločné stretnutie s dodávateľmi služieb, pripravuje sa čipovanie 

smetných nádob spoločnosťou KOSIT WEST. Všetky požiadavky občanov na odpadové nádoby 

budú splnené. V bytových domoch sa kontajnery na voľnom  priestranstve budú uzamykať. Systém 

množstvového zberu bude pre občanov obce transparentnejší a spravodlivejší. 

Starostka pripravuje nové číslo občasníka Bielokostolčan, ktorý sa bude prevažne venovať 

problematike odpadového hospodárstva. 
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Interpelácie poslancov: 

 

Poslanec Míka – informoval o oprave starých rozhlasových  reproduktorov v obci, všetky staré 

zariadenia boli zrepasované. Osvetlenie v obci sa bude riešiť úspornejšie a aj sa zabráni 

poruchovosti v prípade poveternostných vplyvov. 

 

Poslanec Bínovský – pýta sa, ako funguje obecný rozhlas –  

 

Poslanec Míka - 2 x sa upravovala hlasitosť, doplnili sa reproduktory, opravili sa a vyčistili všetky 

staré reproduktory. 

 

Poslanec Bínovský– mal dotazy od ľudí, na ulici Lomenej, kde bol pôvodne kus živého plota 

a zostala tam len hlina, treba to doriešiť. 

 

Poslanec Tižinák - podľa pasportizácie tam bude cesta, jednosmerka, zatiaľ ale nie je uspôsobená 

na premávku.  

Starostka –  vo veci živého plota sme vyzvali vlastníka na jeho odstránenie, nakoľko ide o obecný 

pozemok a bola to požiadavka Okresného dopravného inšpektorátu, musíme nájsť riešenie, aby 

tade nechodili autá pokiaľ cesta nie je na to spôsobilá. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená navrhla na Stromovú ulicu doplniť kontajner na kuchynský odpad, 

konštatovala, že ľudia tento zber dosť využívajú a býva veľmi rýchlo naplnený. 

 

Starostka – umiestnenie nádob sa stále rieši podľa podnetov občanov, na Stromovú ulicu nádobu 

doplníme. 

 

Informácie starostky 

 

1) Žiadosť o vrátenie časti DZN a poplatku za KO: Bistro Dušan 

Dňa 28.1.2021 (ev. pod číslom BK 41/2021) bola doručená na obec žiadosť od pána Dušana 

Mišoviča o vrátenie časti dane z nehnuteľnosti a poplatku za KO za rok 2020 pre Bistro Dušan, 

Rybná ul. 59, Biely Kostol. 

D. Mišovič z dôvodu pandémie neprevádzkoval  bistro  (uvádza od obdobia 13.3-31.5.20 a od 

15.10-.31.12.20 t.j. 155 dní). Od 5.1.2021 – 30.6.2021 má schválené pozastavenie prevádzkovania 

živnosti, ktoré zaslal obci OU Trnava odbor živnostenského podnikania. 

Poslanec Bínovský – o akú sumu sa jedná? 

Poslanec Lehota – nie je vinou p. Mišoviča, že mal zatvorenú prevádzku a preto by sme mu mohli 

vyhovieť a odpustiť mu alikvotnú časť poplatku za KO. 

Poslanec Bínovský – navrhuje túto záležitosť riešiť systémovo – ak by prišli ďalšie žiadosti. 

Poslanci sa zhodli, že nesúhlasia s odpustením daní z nehnuteľnosti. 
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Nakoľko žiadosť bola vypracovaná len pre rok 2020, starostka dala hlasovať za vrátenie  alikvotnej 

časti poplatku za komunálny odpad p. Mišovičovi za 155 dní za rok 2020  

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje vrátenie alikvotnej časti  poplatku za komunálny odpad p. Mišovičovi za 155 dní za 

rok 2020  

2) Prímestská a mestská autobusová doprava v obci 

Dňa 4.1.2021 bol primátorovi opakovane zaslaný list so žiadosťou o predĺženie prevádzkovania 

MHD 13 do 30.6.2021, čiže v rozpätí akom ARRIVA predĺžila prevádzkovanie MHD mestu 

Trnava. Dňa 8.2.21 som obdržala odpoveď od p. primátora Trnavy. Na základe jeho obsahu som 

napísala mail riaditeľovi dopravy ARRIVA, Ing. Kuzmovi, ktorý mi odpísal, že pokiaľ sú vo 

výberovom konaní, nič sa nemôže riešiť. Podľa správ z predminulého týždňa som sa z médií 

dozvedela, že po 4. pokuse VO vyhrala prevádzkovanie MHD v Trnave spoločnosť ARRIVA. 

Mám v pláne osloviť opakovane ARRIVA so žiadosťou o možné vyriešenie linky č.13 cez stred 

obce Biely Kostol. 

Ešte v decembri 2020 bol zaslaný list na TTSK o pomoc pri doplnení spojov v rannej 

a poobedňajšej špičke prímestskou dopravou. Bolo mi oznámené že v trvaní korony sa spoje 

oslabili, chodia v prázdninovom režime a tak to momentálne nie je reálne a aktuálne. 

Poslanec Bínovský – aké konkrétne riešenie od Arrivy očakávame? 

Starostka – návrh riešenia bude prezentovať  OZ po stretnutí s p. Kuzmom z ARRIVA. 

 

3) Žiadosť A. Adámka o riešenie havarijného stavu cesty pri jeho dome   

Dňa 3.2.21 obdržala obec mail od Andreja Adámka, bytom Poľovnícka ul., ktorý sa sťažuje na 

poškodzovanie cesty z dôvodu prísunu vody od Cintorínskej ul. Mail a foto poslanci obdržali. 
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Starostka - bude sa robiť štúdia Poľovníckej ulice, ktorá je plánovaná na tento rok, realizácia bude 

najskôr budúci rok. Čiže je potrebné riešiť túto situáciu len operatívne. 

Poslanec Tižinák – navrhol dočasné riešenie, nakoľko ide o havarijný stav, je treba vykopať 

trativod, môžu to urobiť aj zamestnanci obce, preverí skutkový stav spolu s poslancom Bínovským 

a podajú návrh riešenia. 

4) Miera triedenia odpadov v obci 

Výpočet miery separácie odpadov, ktorý sme pripravili sme boli nútení zmeniť po tom, čo nám 

FCC zaslalo výkaz Ohlásenie o vzniku odpadu a nakladaní s ním, kde uviedli množstvo drobného 

stavebného odpadu 22,42 t vyzbieraného v našej obci a tiež vyzbieraný BRO v množstve 2,78 t. 

Tieto údaje sme predtým nemali k dispozícii a preto bolo treba mieru separácie prepočítať. Miera 

separácie odpadu za rok 2020 v Bielom Kostole bola 22,62 %. 

5) Projekty z Participatívneho rozpočtu obce 

V zmysle VZN 1/2020 o Participatívnom komunitnom rozpočte Obce Biely Kostol sa spustilo 

prihlasovanie projektov zo strany obyvateľov a oni rozhodnú, ktorý z projektov sa bude realizovať. 

Prvý ročník bol veľmi úspešný a stretol sa s veľkou priazňou obyvateľov. Podávanie projektov je 

do 9.4.2021. Podrobnosti sú zverejnené na úradnej tabuli, webovej stránke, facebooku 

a  informačných tabuliach v obci. Na projekty PKR je v roku 2021 vyčlenených  v rozpočte 6 tis. 

€, na 1 projekt je max. 1700€, Verí, že iniciatíva bude, občania majú vytvorený priestor, aby 

podávali návrhy. 

6) Testovanie v našej obci v roku 2021 

Celoplošné skríningové testovanie sa realizuje i v našej obci a keďže nemáme vytvorené MOM, 

sme zastrešovaný pod obcou Ružindol. S výnimkou jedného týždňa sa v obci testuje každý týždeň, 

kde sme z dvojdňového testovania pristúpili na jednodňové, keďže mesto Trnava má zriadené 

profesionálne MOM ktoré fungujú počas celého týždňa a naši obyvatelia majú možnosť sa ísť dať 

otestovať kdekoľvek. Naše OM je zriadené pre obyvateľov obce Biely Kostol. Do dnešného dňa 

sa vykonalo 3978 testovaní a z toho sa identifikovalo 42 pozitívnych. 

Poslanec Bínovský  -sa opýtal, prečo nemáme vlastné MOM, ktoré podmienky nie sú vhodné. 

Starostka – nie sú vhodné prístupové priestory, preto musíme testovať pomalším tempom prístupu 

občanov. Nemáme vhodné čakacie prístupové miesta. 

Starostka vysvetlila prítomným aj náklady obce na testovanie a príspevok od štátu. 

7) Nové číslo časopisu Bielokostolčan 

V druhej polovici marca (17-19.3.21) obdržia naši obyvatelia do schránok prvé tohtoročné číslo 

nášho občasníka Bielokostolčan. Bude zamerané na odpady a informácie o novom prístupe k zberu 

odpadov, ktorý začne od 1.apríla 2021. Na tlač časopisu sme obdržali sponzorský dar vo výške 500 

eur od spoločnosti EWIA.  
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8) Distribúcia respirátorov dôchodcom 

Minulý mesiac sme pre všetkých dôchodcov nad 65 rokov distribuovali do schránok po 2 ks 

respirátorov FFP2. Finančné zdroje na tieto respirátory boli vyčlenené z financií, ktoré sme dostali 

na celoplošné skríningové testovania. Celkovo sme tak snáď potešili 302 dôchodcov. Cena 

respirátora bola 50 centov, čiže vynaložené finančné prostriedky na túto akciu činili 302 eur. 

 

Na záver starostka všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

Zapisovateľ:  Ing. Emília Kraicová     ................................................. 

 

 

Overovatelia: Mgr. Anna Hamran Podstrelená   ................................................. 

          

 

  Ing. Ján Tižinák     ................................................. 

      

      

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce ................................................ 

 

 

 

V Bielom Kostole 3.3.2021 


